
Innkomne saker til Årsmøtet 24.2.2024 

Innkomne saker til Årsmøte 2024: 

Det er registrert 2 saker til Årsmøte i Løtenfjellet Hytteeierforening. Forslagene er 
mottatt av leder innen fristen i henhold til vedtektenes § 4, og tas opp til behandling 
på Årsmøte den 24. februar 2024  

 

Sak 1: Spørsmål fra: Thomas Johansen  

I våre kjøpekontrakter står det at Løten allmenning kan kreve inn tilkoblingsavgift utover det 
vi betalte ved kontraktsinngåelse. 
Kostnadene ved utbygging av infrastruktur i av Furadalen er betydelige og jeg frykter at 
allmenningen vil overføre den kostnaden til eksisterende hytteeiere.  
Har de lov til å påføre oss den kostnaden som er en konsekvens av deres ønske om å utvide? 

Aksjon: Styret i Løtenfjellet Hytteeierforening har invitert Løiten Almenning ved 
almenningsbestyrer Endre Jørgen til Årsmøtet for å besvare spørsmålet  

Styrets forslag til vedtak: Årsmøtet tar informasjonen fra Løiten Almenning til etterretning. 

 

Sak 2: Spørsmål fra: Thomas Johansen  

Tilgang på ved.  Har i flere år hatt muligheten til å kjøpe langved av allmenningen.  I fjor fikk 
jeg beskjed om at denne muligheten ikke lenger finnes da bruksberettigede har fortrinnsrett 
til ved.  
Allmenningen er raske med å øke sine priser på alle tjenester og jeg synes dette blir et feil 
signal. 
Kan hytteforeningen følge denne saken sik at det igjen blir mulig å hente ved for hytteeiere? 

Aksjon: Styret i Løtenfjellet Hytteeierforening har invitert Løiten Almenning ved 
almenningsbestyrer Endre Jørgen til Årsmøtet for å besvare spørsmålet  

Styrets forslag til vedtak: Årsmøtet tar informasjonen fra Løiten Almenning til etterretning. 

 


